



Verslag van de vergadering van 16 oktober 2024

1. Opening en vaststellen agenda

Met kennisgeving afwezig: Wilma van der Horst, Jelle Ijpma, de jongerenwerkers, Inger van Dijk en Marian van Vliet.

Engelbert van Voorden komt later.

Theo opent de vergadering. Wilma is ziek, waardoor we zonder notulist zitten. Jan Klene is bereid enkele aantekeningen te maken, waarvoor dank. Theo zal daarna voor een keer het verslag maken.

2. Voorstellen nieuwe secretaris, José Antenbrink.

Theo heeft een gesprek gehad met José, die zich via Woerden Wijzer heeft gemeld voor het invullen van de vacature van secretaris. José stelt zich voor. Ze is 61 jaar en woont in de Jan Steenstraat. Ze vertelt dat ze enige bestuurservaring heeft en zin heeft om de vacature in te vullen. Theo wenst haar veel succes en is erg blij dat de vacature ingevuld is.

3. Verslag vergadering dd. 21 augustus 2024

Pag. 1: Theo vraagt naar de ontwikkelingen met de Rembrandtlaan. Roy antwoordt dat prioriteit 1 nu eerst de afwikkeling van het niet doorgaan van de Rembrandtbrug is. Daarna volgt eventueel een verbetering van de Rembrandtlaan tussen de rotonde en de Zegveldse uitweg.

Pag. 2: Het spreekuur van de wijkagenten in de Plint lukt volgens Jolanda nog niet structureel, vanwege personeelsgebrek. Jaap geeft aan dat een vast moment per week het meest ideaal is. Roy zal ook nog eens bij de gemeente informeren. Het glasbakkenprobleem is nog niet opgelost. Mogelijk verplaatsen of geïsoleerde bakken plaatsen. Maurits geeft aan dat het een kwestie van het verwijderen van het stalen tussenschot is. Actie Roy.

Pag. 6: Co meldt veel afval rond de afvalcontainer bij de marktwinkel. Veel rommel. Actie blijft om dit te blijven melden via de meldlijn.

Daarna wordt het verslag goedgekeurd.

4. Mededelingen

Werkgroep Kleur en Fleur.

17 november is er een voorbereidende vergadering om weer bollen te gaan poten in de wijk. Aan de vergadering wordt gevraagd of er suggesties zijn waar te poten. De Rembrandtlaan wordt genoemd. Ook vraagt de werkgroep nieuwe mensen die willen meehelpen en of er nog vergroeningsideeën zijn voor de wijk.

Jan Klene meldt dat Frans Drilling vorige week is overleden. Frans was een actief wijkbewoner die erg betrokken was bij het wel en wee van het wijkplatform. We zullen zijn aanwezigheid zeker gaan missen.

Het financieel verslag 2023 en de begroting en het activiteitenplan 2025 zijn verstuurd naar de gemeente. We vragen voor 2025 een subsidiebedrag van 7900 euro aan. Als over de subsidietoekenning meer bekend is, worden de financiën van het wijkplatform een keer geagendeerd.

Theo meldt dat hij bij het voorzittersoverleg van alle wijk- en dorpsplatforms geweest is. Mariëtte Pennarts zit, als wethouder, dit overleg voor. Veel platforms worstelen met de continuïteit. De gemeente denkt na over het onderwerp "gebiedsgericht werken" en de rol van de platforms hierin. Dit onderwerp krijgt een keer een vervolg.

Inger meldt als buurtverbinder het volgende: Er is een nieuwe flyer met het programma van de Plint beschikbaar; Ideeën voor nieuwe activiteiten in de Plint zijn altijd welkom, mits er ook handjes bij geleverd worden om het te realiseren; Er is 275 euro bij elkaar gespaard met de b-tjes actie, waarvoor dank. Hiermee wordt een nieuwe kookactiviteit opgezet voor minima door minima; Er is behoefte aan kinderactiviteiten in de Plint. Daarvoor zijn mensen nodig die gaan helpen om dit op te zetten.

Mia meldt dat de straatverlichting in de Jan Kriegerstraat het niet overal goed doet. Roy meldt dat hierover overleg is met Stedin en Leander.

5. **Van en voor de Wijkagent**

Jolanda meldt dat er nepagenten actief zijn in de wijk. Zie

<https://www.facebook.com/share/r/CcC85UDtQiBsmHdL/>

Ook Jan meldt een vervelend voorval in zijn straat met nepagenten.

Stefan meldt dat er op 25 oktober tussen 16.00 en 19.00 uur weer "Hunted" in de wijk gespeeld wordt voor jongeren in de leeftijd van 12 t/m 18 jaar.

Jolanda meldt veel overlastmeldingen van fat bikes, zelfs in het winkelcentrum.

Overlast van fietsen in het winkelcentrum wordt ook door anderen gemeld.

Daarnaast het probleem van afval naast de afvalcontainers.

6. **Vacatures wijkkrant**

De voltallige redactie van drie personen is aanwezig. Toon Jansen meldt dat hij vanaf januari 2025 nog alleen overblijft. Klaas Hagoort gaat verhuizen naar Zeist en Tom van Berkum heeft een huis gekocht in Harmelen. Dus de redactie is dringend op zoek naar nieuwe leden. Deze kunnen zich bij Toon melden (marlot@hetnet.nl). De oude redactie zal de volgende wijkkrant nog samenstellen. Daarna stoppen twee van de drie. Theo vraagt iedereen goed rond te kijken in de wijk of nieuwe mensen zich willen melden.

7. **Concept vergaderrooster 2025**

Theo heeft het vergaderrooster voor 2025 in concept gemaakt. Dit wordt in de vergadering besproken en daarna definitief vastgesteld. Dave zorgt dat de vergaderingen in de agenda van de Plint gereserveerd worden en Carol zorgt er nog een keer voor dat het rooster op de website komt.

8. **Evaluatie wijkfeest 2024**

In eerste instantie zou de Plint niet open zijn tijdens het wijkfeest. Gelukkig is dit op het laatste moment toch nog gelukt met dank aan Dave en Anja Dros en enkele buurtjes van hen.

De verkoop van taarten in de Plint werd dit jaar gemist.

De plek waar we met het wijkplatform stonden was niet gunstig. Erg uit de loop en dit werd nog versterkt door het grote springkussen op de weg. Hierdoor was er geen natuurlijke verbinding tussen de ene en de andere kant van de straat.

Volgend jaar moeten we op zoek naar een ander weggevoertje vanuit het wijkplatform.

De pers werd node gemist.

Het afsluiten van de straat door een commercieel bedrijf met de extra kosten van 1300 euro behoudt nog even aandacht. (Roy checkt bij de gemeente).

Leuk om te melden is, dat tijdens het wijkfeest het canvasdoek op de flat aan het Tournoysveld onthuld is. De onthulling verliep niet helemaal vlekkeloos, maar uiteindelijk is er wel een fraai doek op de gevel tevoorschijn gekomen. Financieel is dit mogelijk gemaakt door Cazas, waarvoor Theo zijn dank uitspreekt in de vergadering.

9. **Renovatie Winkelcentrum Tournoysveld**

Theo heeft telefonisch contact gehad met Benjamin Gerritsen, projectleider van de gemeente, voorafgaand aan deze wijkplatformvergadering. De toegezegde info-avond in de Kruiskerk (na de zomervakantie) is nog niet gepland. Gaat waarschijnlijk in november gebeuren. Het totale plan van de renovatie is nu zover uitgewerkt dat het voor iedereen acceptabel is. Over de tijdelijke huisvestingslocatie van het winkelcentrum tijdens de renovatie is men nog in gesprek. Dus er valt sinds de vorige vergadering eigenlijk niet veel nieuws te melden.

Tijdens de vergadering wordt een werkgroepje geformeerd bestaande uit Jan, Mia, Shirley, Maurits, Ester en Jaap. Deze werkgroep gaat aan de slag met de aanwonenden van het winkelcentrum. Zij gaan hen wijzen op hun eigen verantwoordelijkheid, hen activeren om actief deel te nemen aan de inspraakrondes/info-momenten, hen helpen om een klankbord voor elkaar te zijn en de juiste vragen te stellen op momenten dat dit kan.

10. **Rondvraag en sluiting**

John meldt een probleem met een afvalcontainer bij hem in de straat. Dit heeft te maken met een huurwoning van Cazas. Dus doorgeven aan Cazas.

Guy Klüten meldt de geluidsoverlast van het vele vliegverkeer van en naar Schiphol. Roy meldt dat dit probleem met een nieuwe aanvliegeroute te maken heeft. Deze overlast is bij de gemeente bekend en wordt in regionaal verband aangepakt.

Niets meer aan de orde zijnde sluit Theo de vergadering tegen 22.00 uur.

De volgende vergadering is op woensdag 18 december 2024.